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Θέμα: « Επιλεκτικό» προσοντολόγιο στην επιλογή των υποψηφίων περί λοιπού 

προσωπικού ειδικότητας ΔΕ πληρωμάτων ασθενοφόρων ΕΚΑΒ» . 

 

Κύριοι Υπουργοί,  

Το Εθνικό Κέντρο Άμεσης Βοήθειας (ΕΚΑΒ) σκοπό έχει την αποστολή 

εξειδικευμένου προσωπικού στον τόπο ενός έκτακτου συμβάντος για την παροχή 

άμεσης βοήθειας και διακομιδής πασχόντων ατόμων προς τους πλησιέστερους 

υγειονομικούς σχηματισμούς. Η συμβολή του συνεπώς στην παροχή υπηρεσιών 

υγείας στο κοινωνικό σύνολο, κρίνεται υψίστης  σημασίας.  

Παρόλη όμως τη σπουδαιότητα που ενέχει η εύρυθμη λειτουργία του, στο ΕΚΑΒ 

παρατηρούνται σοβαρές ελλείψεις με κύρια αυτήν της υποστελέχωσης που μέχρι 

στιγμής αντιμετωπίζεται από το Υπουργείο με λύσεις εμβαλωματικές πολλές εκ 

των οποίων εγείρουν ερωτηματικά και θέτουν υπό αμφισβήτηση το ειλικρινές 

των προθέσεών του.  

Μετά τη στελέχωση των ΕΚΑΒ με πληρώματα από το Πυροσβεστικό Σώμα, τις 

Ένοπλες Δυνάμεις και τους ΟΤΑ ως «ασπιρίνη» στο πρόβλημα, η Κυβέρνηση 

αλλάζει το Προσοντολόγιο στην πλατφόρμα του Λοιπού Επικουρικού 
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Προσωπικού και κάνει δεκτούς σαν πληρώματα ασθενοφόρων μόνο απόφοιτους 

του ΙΕΚ ΕΚΑΒ, αποκλείοντας αυθαίρετα τους κατόχους ΒΕΚ (αποφοίτους) των 

ΣΑΕΚ (πρώην ΙΕΚ) της ΓΓΕΕΚ&ΔΒΜ και  προτάσσοντας έναντι αυτών τους 

συναδέλφους τους, αποφοίτους των ΣΑΕΚ του ΕΚΑΒ.  

Επιπλέον, σύμφωνα με το ΠΔ 85/2022 (νέο Προσοντολόγιο), στα Παραρτήματα 

του οποίου και συγκεκριμένα στις σελίδες 7677-7682, παρατηρούμε ότι γίνεται 

διαχωρισμός δύο διαφορετικών ειδικοτήτων:  

1. ΔΕ-ΠΛΗΡΩΜΑΤΩΝ ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΩΝ  και 

2. ΔΕ ΠΛΗΡΩΜΑΤΩΝ ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΩΝ ΕΚΑΒ. 

 

Στις επεξηγήσεις των 2 διαφορετικών ειδικοτήτων ορίζεται ως απαίτηση  το 

διαφορετικό πτυχίο (από ΙΕΚ ή από ΙΕΚ ΕΚΑΒ), πράγμα οξύμωρο, από τη στιγμή 

που οι Οδηγοί Σπουδών που ακολουθούνται για τη συγκεκριμένη ειδικότητα είναι 

οι ίδιοι στις ΣΑΕΚ του ΥΠΑΙΘΑ και στις ΣΑΕΚ του ΕΚΑΒ.  

 Τα ανωτέρω επιβεβαιώνονται και από τη σχετική πρόσκληση που αφορά το 

Λοιπό Επικουρικό της 1ης ΥΠΕ, η οποία έχει ολοκληρωθεί κανονικά και έχουν 

αναρτηθεί και τα αποτελέσματα με τους επιτυχόντες στο ΔΙΑΥΓΕΙΑ.   

Είναι αδιανόητο επίσης και σύμφωνα με τα ανωτέρω, το γεγονός ότι μπορεί να 

γίνει δεκτός σαν πλήρωμα ασθενοφόρου ένας σπουδαστής Γ’ εξαμήνου του ΙΕΚ 

ΕΚΑΒ , ενώ την ίδια στιγμή απορρίπτεται ως προς την δυνατότητα συμμετοχής 

στους επικουρικούς πίνακες ένας απόφοιτος αντίστοιχου ισότιμου ΙΕΚ παρόλο 

που έχει ολοκληρώσει τις σπουδές του και έχει εξασκηθεί επί εξαμήνου στο ΕΚΑΒ, 

διαθέτοντας Βεβαίωση Επαγγελματικής Κατάρτισης (ΒΕΚ) και πιθανή εμπειρία 

σαν οδηγός ασθενοφόρου στον ιδιωτικό τομέα.  
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Δεδομένου ότι οι προσλήψεις που διενεργούνται από το ΕΚΑΒ , μπορεί να 

κριθούν ως «φωτογραφικές» 

Δεδομένου ότι γίνεται αυθαίρετος αποκλεισμός των κατόχων ΒΕΚ των ΣΑΕΚ 

(πρώην) ΙΕΚ της ΓΓΕΕΚ&ΔΒΜ 

Δεδομένου ότι  θα πρέπει να τηρείται  ισότητα  στην παροχή ευκαιριών και στο 

δικαίωμα των αποφοίτων  να διεκδικούν  ισότιμα και ισόνομα θέσεις εργασίας 

σχετικές με την ειδικότητα από την οποία έχουν αποφοιτήσει 

 
Ερωτάσθε κοι Υπουργοί, 

1. Με ποια εχέγγυα για τη δημόσια υγεία και ασφάλεια προκρίνεται ως 

καταλληλότερος ένας απόφοιτος του ΙΕΚ ΕΚΑΒ στην αντιμετώπιση ενός 

επείγοντος περιστατικού έναντι ενός αποφοίτου ΙΕΚ με ίδιο οδηγό εγκεκριμένο 

από τον ΕΟΠΠΕΠ Οδηγό Σπουδών; 

2. Ποιος ο λόγος ύπαρξης των δεκάδων ΣΑΕΚ (πρώην ΙΕΚ) στη χώρα αν 

στερείται το δικαίωμα στους αποφοίτους τους να δραστηριοποιηθούν 

επαγγελματικά πάνω σε αυτό που σπούδασαν και εξειδικεύθηκαν; 

3. Για ποιο λόγο ο ΕΟΠΠΕΠ καθυστερεί τον προγραμματισμό των 

πιστοποιήσεων και τι προτίθεστε να κάνετε γι’ αυτό; 

4. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε   προκειμένου να αποκατασταθεί 

η ίση μεταχείριση των αποφοίτων των ΣΑΕΚ που υπάγονται στη ΓΓΕΕΚ&ΔΒΜ ; 

                                                    

 

   Αθήνα, 29.07.2024 

 

                                                           Ο ερωτών βουλευτής 
 

Ιωάννης Τσίμαρης 




